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Nymarksskolen 

 

 

 

Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
 

 
Inviterede: 
Afbud: Ingen 
Fraværende: Ingen 
 
 
Dagsorden  
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00 1.  Godkendelse af referat fra sidste møde. 

17.05 2.  Næste bestyrelsesmøde - 21. januar 2021 

17.05 3.  Status på Nymarken  
Ledelsen 
 Stillingsopslag til ny leder -  

 Er på vej, der har været interview af personale, ledere 

og tre fra skolebestyrelsen. Godkendelse af profil den 

14. dec. - opslås den 18. dec.  

 

Gæld - der er en forventet gæld næste budgetår på 

omkring 450000 -  500000 kroner. Det ser ud til, at der 

er balance i budgettet i andet halvår af 2021. 

 

Pension - Jytte Mehr er stoppet og gået på pension, 

hendes stilling genopslåes grundet for få ansøgere. 

Som noget nyt, er SFO lagt ind under skoledelen. Peter 

fra Mælkevejen er konstitueret for både Nymarken og 

Marslev. 

 

Mørkt ude - Der er blevet ansøgt om belysning over 

indgangsdørene, så eleverne ikke skal stå i mørke når 

de kommer om morgenen. Det er allerede sat op og har 

hjulpet meget. 

 

Jul - Der jules på skolen, vi har haft en konkurrence 

om, hvem der lavedet den flotteste dør. Der blev kåret 

en vinder i hver afdeling. Det blev 3. a - 6. a - 7. x, de 

fik hver en julekalender - alle børn fik æbleskiver til 

klippe klistre dagen. 

 

Sidste dag - Sidste skoledag inden ferien har eleverne 

fri 11:30 - de elever, der ikke kan komme hjem, er der 

pasningsordning til. 

 
 

Nymarken Skole og 

Børnehus 
Nymarken 45-47 
5300 Kerteminde 
Tlf.: 65 15 13 60 
 

Skoledelen 
www.nymarksskolen.dk 
nymarksskolen@kerteminde.dk 
Børnehavedelen 
www.boernehuset-nymarken.dk 
boernehuset-nymarken@kerteminde.dk 
 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/3  
 
Børnehaven  

- Har fået to bålhytter, det er koldt at være ude hele 

dagen, så bålhytterne brienger glæde. 

 

- Der er sat telte op ud for til at have mulighed for, at 

gå i læ.  

 

-  Der er købt liggestole, som man kan sidde på med 

børnene, det er hårdt at stå op med sovende børn. De 

klare det rigtigt fint de små 

 

 - De nye retningslinjer gør, at legetøjet først må 

komme frem igen efter 72 timer eller også skal det 

vaskes af, det er hårdt for de små.  

 

- Sammenlægning af skolerne. 

 Hvad vil det kunne komme til at betyde for 

børnehaven. Der er nervøsitet for, hvad det kan 

komme at betyde, fx er der en bekymring for, den 

fælles ”røde trød” gennem hele barnet børnehave og 

skoleliv.  

 

 
Bestyrelsen  

Sammenlægning  

- Der er plan om, at have et visionspapir klar inden 

årets udgang, så det kan fremlægges for bestyrelsen i 

januar.  

• . 
• Kommunen 

Elevrådet: 
 Der er ønske om at afkorte frikvartererne og kunne gå 

tilsvarende  tidligere hjem 

 - svar der er retningslinjer for hvor meget pausetid 

elever skal have, derfor kan ikke lade sig gøre. 

Papir til at tørre hænder efter håndvask. 

  - svar da der har været kastet med papir på toiletterne 

alle mulige steder i rummet (væge, loft, døre osv.),,,,så 

for en tid er papiret væk (der er luft tørrer) 

Bordtennisborde - der er tilbud om et bordtennisbord 

til udskolingens skolegård, der takkes ja.  

•  

17.45 4.  Sikker trafik ved Anja Andersen m.fl. Se venligst 
vedhæftede bilag.  
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/3 Patrulje - 

 Der har været politi til stede for at tjekke trafikanter i 

skoleområdet. Der var kørende betjent plus fire på 

skolens matrikel. 

 Kværnland donerer skilte med kys og kør. 

Gennemgang se bilag 

Sikker skolevej 1 

rettet.docx  

Hvis bestyrelsen kommer i tanke om noget der skal 

med henvender man sig til Anja 

Forslaget sendes ind til kommunen TIL ALLE ikke 

kun èn der prioriteres, med en samlet opbakning fra 

bestyrelsen - der bedes om kvittering for modtagelse - 

samt en deadline for behandling.  

 

18.30 5.   

18.30 6.  Evt. 

19.00 7.  Tak for i aften 

 
Ref: 
 


